
Protokół Nr 03/11

z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania

w dniu 26 stycznia 2011 r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według załączonej
listy obecności.

Posiedzenie trwało od godz. 14,00 do godz. 15,15.

Porządek posiedzenia

1. Otwarcie posiedzenia
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokółu Nr 1/10 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania z

dnia 21 grudnia 2010 r.
4. Omówienie sprawozdanie z działalności Komisji w 2010 rok.
5. Omówienie propozycji do p!anu pracy Komisji na 2011 rok.
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie obrad

Do punktu 1

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych i
zaproszonych gości.

Do punktu 2

Przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty
jednogłośnie.

Do punktu 3

Protokół Nr 01/10 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania z dnia 21
grudnia 2010 r. został przyjęty jednogłośnie.

Do punktu 4

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond zapoznał członków Komisji ze
sprawozdaniem z działalności Komisji Budżetu Finansów i Planowania w 2010 roku,

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego sprawozdania z działalności Komisji w 2010
roku.

Do punktu 5

Przewodniczący Komisji Andrzej Hłond przedstawił projekt planu pracy Komisji na 2011
rok.

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek sugerował, żeby do planu pracy Komisji
wprowadzić temat dotyczący szkolnictwa.



Radny Wiesław Kubkowski zaproponował wprowadzenie do planu pracy Komisji na 2011
rok zagadnienie dotyczące kosztów ogrzewania placówek podległych Gminie.

W wyniku dyskusji, Komisja postanowiła wprowadzić do planu pracy na 2011 rok,
dodatkowe tematy:

1. Analiza funkcjonowania jednostek oświatowych w Gminie Łabiszyn", jako pkt. 6.
2. Analiza porównawcza kosztów ogrzewania jednostek organizacyjnych Gminy

Łabiszyn w latach 2007-2010 w kontekście realizowanych modernizacji", jako pkt. 7.

Ustalono, że w trakcie roku Komisja zajmie się tematem pn. koszty utrzymania dróg
po „akcji zima".

Projekt planu pracy stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Nie zgłoszono innych propozycji do projektu planu pracy.

Do punktu 6

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczrnarek poinformował o trudnościach finansowych w
oświacie.
Stwierdził, że w ostatnich latach drastycznie spadła ilość uczniów z 1200 do 1000. Obecnie
w Szkole w Łabiszynie jest 700 uczniów, w Lubostroniu - 204, w Ojrzanowie - 70, a w
Nowym Dąbiu 29. W tym roku daje to 7.837 zł na ucznia.
Oznajmił, że wstępne zmiany reorganizacyjne w oświacie planuje się przeprowadzić od !!
semestru, bez naruszania 18-godzinego dnia pracy nauczyciela. Natomiast nadgodziny
można zmienić. Z przygotowanych analiz wynika, że zmniejszy się ilość oddziałów w
szkołach. Na sesję Rady Miejskiej w miesiącu lutym, planuję się przedłożenie projektu
uchwały w sprawie włączenia Przedszkola Miejskiego do Zespołu Szkół w Łabiszynie.
Dia wszystkich szkół założono indywidualne konta. Dyrektorzy szkół będą decydować o
wydatkowaniu pieniędzy.

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond stwierdził, że zmiany w oświacie są potrzebne
i obecny Kierownik Pani Aleksandra Klinger powinna to wszystko przygotować i dopilnować.

Burmistrz Łabiszyna powiedział, że obecnie sygnalizuje ten temat, a na pewno przed
najbliższą sesją będzie materiał poglądowy do omówienia o sprawach konkretnych.
Wcześniej będzie to, tematem posiedzeń Komisji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Komisji Andrzej Hłond zwrócił się z zapytaniem - czy te zmiany dotyczą
wszystkich szkół i o ile zmniejszy się ilość oddziałów.

Burmistrz Łabiszyna odpowiedział, że zmiany dotyczą wszystkich szkół łącznie ze Szkołą w
Lubostroniu. W Ojrzanowie na etapie przedmiotów artystyczno-sportowych (manualnych).
Zmniejszy się Ilość nadgodzin. Do maja należy utrzymać etaty 18-godzinne. Dopiero w maju
można dokonać zmian w grupie nauczycielskiej. Ten rok jeszcze nie da wymiernego efektu.
Podkreślił, że jest bardzo dobry klimat na wprowadzenie zmian w oświacie, bo w Polsce jest
druga fala likwidacji szkół.
Poinformował, że w Szkole w Lubostroniu po połączeniu klas gimnazjalnych zmniejszy się
ilość oddziałów o 2, a w Łabiszynie o 5 i kilkanaście godzin w Ojrzanowie. Po wyliczeniu,
daje to 13 etatów.
Dyrektorzy szkół na Radach Pedagogicznych wstępnie przekazali te informacje
nauczycielom.

Radny Mieczysław Ruszkowski powiedział, że jeżeli na takie bolące tematy mówi się o wiele
wcześniej, to zapewne przyjmowane jest w sposób naturalny.



Następnie Burmistrz Łabiszyna poruszył temat funduszu sołeckiego. Sołtysi otrzymali pisma
z informacją, żeby do końca lutego wypowiedzieli, co planują w sferze kulturalno -
oświatowej swojego sołectwa, w danym roku. Natomiast sfera inwestycyjno-remontowa,
zostaje w gestii Urzędu. Przyjęto wskaźnik 10 zł na mieszkańca (na stałe zameldowanego).
Koszt na wszystkie sołectwa na cały rok wyniósłby 52.000 zł.
Wskazał na możliwość wspólnego wydatkowania środków przez mniejsze sołectwa.

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond uważa, że tymi środkami sołectwo będzie
mogło dofinansować również zadanie inwestycyjne, oczywiście jeżeli będzie taka wola
zebrania sołeckiego.

Radny Henryk Buczkowski zwrócił się z zapytaniem - czy będzie budowana „Biedronka"?
Zaproponował, żeby za pieniądze sołeckie w danej wsi wyremontować drogi po zimie.

Burmistrz Łabiszyna odpowiedział, że firma załatwia sprawy formalno-prawne związane z
budową marketu „Biedronka" w Łabiszynie. Jak nic się nie wydarzy to w miesiącu wrześniu
może być otwarcie.

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond zwrócił się z pytaniem - czy został ogłoszony
przetarg na budowę wodociągu we Władysławowie?

Burmistrz Łabiszyna odpowiedział, że jeszcze nie został ogłoszony przetarg na realizację
wodociągu we Władysławowie.
Obecnie rozstrzygnięto przetarg na zakup kostki polbrukowej (25 zł.) i na opracowywanie
decyzji o warunkach zabudowy (85 zł). Ponadto ogłoszono do sprzedaży obszar o pow. 6 ha
na terenach pożwirowych w Smerzynie.

Radny Wiesław Kubkowski zwrócił się z zapytaniem - czy były zgłoszenia o uszkodzeniu
samochodów w czasie tej zimy?

Burmistrz Łabiszyn odpowiedział, że nie było takich zgłoszeń do Urzędu.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokółowała Ewa Gołata
PrzewodnjeząToy Komisji

Anokpąj rftond


